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Presidiet har ordet

Under föreningsåret 2020 så har HHUS arbetat inom tre verksamhetsområden. Dessa är:
utbildningsbevakning, näringslivskontakter samt socialt främjande aktiviteter. HHUS har
behövt ändra dess sätt att arbeta till följd av Corona-pandemin, men har fortsatt arbeta
under ledorden utvecklande, belönande och inkluderande. Trots att verksamheten har
behövt ställa om har dessa ledord genomsyrat HHUS verksamhetsår 2020.

Under 2020 har vi främst behövt fokusera  på att ge medlemmarna medlemsnytta trots
inställda event och föreläsningar. Detta har gjorts genom att arrangera online-event och
online-föreläsningar. Som tidigare har detta genomförts på engelska för att jobba med
internationaliseringen. Genom att mycket verksamhet har digitaliserats har föreningen
kunnat arbeta mer flexibelt och engagerade studenter har inte varit bundna till Umeå. Detta
har gett engagerade möjlighet att praktisera på annan ort bland annat.

Sociala utskottet har stått inför en utmaning när det kommer till att ge medlemmar den
socialt främjande aktiviteten. De har genomfört event till den mån det går, där
möjligheterna att hålla avstånd och begränsa antalet har funnits. Insparken genomfördes
fysiskt, efter en bedömning från styrelsen och Umeå Studentkår. Att genomföra insparken
på plats kan främja nya studenters möjligheter att hitta vänner och få en social nätverk i
deras nya bostadsort. Studenters psykiska hälsa kan påverkas mycket utan socialt nätverk,
och därmed har HHUS en stor påverkan på hur deras studietid upplevs.

Näringslivsutskottet har arbetat med att få in nya samarbetspartners till HHUS under året.
Under 2020 ville styrelsen få in en större variation i vilka samarbetspartners vi har när det
kommer till vilken bransch de är verksamma inom. Relationerna med tidigare
samarbetspartners har upprätthållits och inga större motstånd i detta har upplevts till följd
av pandemin. Vissa kontrakt har förändrats, då företagen har påverkats i och med
pandemin. Näringslivsutskottet har fått in nya partners under året, där bland den första
banken som partner till HHUS.

Utbildningsutskottet har under året haft en stark närvaro i olika form där vi representerar
våra studenter. Utskottet har i dessa forum lyft studenternas åsikter i frågor gällande
utbildningen och universitetet. Föreningen har även representerat studenterna i USBEs
styrelse och aktivt arbetat tillsammans med handelshögskolan. Extra mycket fokus har
under 2020 lagts på studenters utbildning på distans. SM-i-ekonomi hölls i början av 2020
och deltävlingen i Umeå arrangerades av HHUS, för att ge våra medlemmar möjligheten att
tävla mot andra universitet.
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Marknadsföringsutskottet har bedrivit deras verksamhet genom att utveckla
marknadsföringsstrategien. De har jobbat på plattformar som når ut till medlemmarna och
där våra medlemmar finns. Under året har Ekbladet enbart skickats ut till medlemmar som
väljer aktivt att få denna utskickad, för att minska på onödig produktion av tidningar.
Tidningen har funnits tillgänglig online för alla, även de som inte valt att få den hemskickad.

Pubutskottet har under 2020 bedrivit pubverksamhet under varumärket E-puben. 2020
har präglats av restriktioner och nya regler när det kommer till alkoholservering, det har
varit påfrestande men utskottet och alla som ställt upp och jobbat har varit förstående och
på förmågan att anpassa deras arbetsuppgifter utefter förutsättningarna.

Epuben har under året lanserat en app för att göra det möjligt att boka bord, beställa från
bordet och bordservering. På så sätt har vi minskat kontakt mellan de som jobbar och
besökare, samt undvikit trängsel vid baren och i kösystemet.

Ekonomiutskottet har under 2020 drivit arbetet framåt för att utveckla ekonomin för
föreningen där både förvaltning och arbetssätt har setts över. Bland annat har de
tillsammans med föreningens finansmästeri sett över finanspolicyn samt påbörjat ett starkt
samarbete mellan ekonomiutskottet och finansmästeriet där mästeriet kommer få ta del av
att förvalta större summor åt föreningen. Vidare har även ekonomiutskottet varit med i
förhandlingarna om byte av föreningens bank där valet har gjort att föreningen bytt från
Nordea till Handelsbanken vid årsskiftet till 2021.

Ordförande Ledamot

__________________ __________________
Lovisa Svensson Hanna Wibeck
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